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RIVET Protokoll Styrelsesammanträde tisdag 2024-02-20 
  
Ordföranden öppnade dagens möte med att hälsade alla välkomna.  
Mötet hölls i konferensrum Sani i V2 på Ringhals. 
  
1. Föregående mötesprotokoll  
  
Protokoll från styrelsemöte 2024-01-23 gicks igenom och lades till 
handlingarna.  
  
2. Rapporter och skrivelser 
 
Inget nytt. 
 
3. Ekonomi   
 
Fortfarande oförändrat gott ekonomiskt läge. 
 
Revision av bokföringen för 2023 pågår. 
 
De medel som föreningen har placerade på ett sparkonto kan ge en bättre ränta om 
vi binder dessa på ett fasträntekonto. Bästa räntan i dagsläget är med en 
bindningstid på 3–5 månader. Efter att diskuterat för och nackdelar beslutades att 
behålla pengarna på det sparkonto som vi redan använder. Ränteskillnaden 
mellan de olika kontona är inte längre så stor, m a p det belopp vi har på sparkontot. 
 
4. Medlemsläget  
  
I dagsläget är det 40 medlemmar som inte betalt medlemsavgiften för 2024. Rita har 
skickat ut en påminnelse. 
  



5. Program/Mötesplan 2024 och framåt 
 

Genomgång av aktivitetslistan. 
 

Vårens och höstens verksamheter, se aktivitetslistan i Dropbox. 
 
Genomförda aktiviteter 2024: 
 
Falkenbergsrevyn 
Den 8/2 var vi till Falkenberg för lunch på Grand Bistro och revyföreställningen 
Tvärdrag. 50 personer deltog.  
 
Kommande aktiviteter 2024: 
 
Årsmöte 
Bokat till fredagen den 22/3. Övrig information, se punkt 6. 
 
Studiebesök Varbergs Energi 
Åke har varit i kontakt med Varbergs Energi, om ett studiebesök vecka 17. Väntar på 
återkoppling från deras kontaktperson. 
 
Endagsutflykt Stigs MC- och Motormuseum – Öströö Fårfarm 
Monica har varit i kontakt med Ästad Vingård och fått reda på att dom inte tar emot 
studiebesök under hela 2024, pga av ombyggnationer. 
 
Monica har gjort en preliminärbokning hos Öströö Fårfarm den 8/5. Efter 
diskussioner beslutades att försöka flytta besöket till den 15/5. För att få lite mer tid 
mellan aktiviteterna. Monica kontaktar Museum och Öströö. 
 
Programförslag: 
10-00-ca 12.00  Stigs MC- och Motormuseum  
12.30-13-30  Lunch på Öströö Fårfarm, förslag Lammbuffé (275 

kr/person) 
14.00-14.45  Lammsafari (65 kr/person) 
15.00-16.00 Tid för besök i Gårdsbutik, Hantverksbutik eller promenad i 

omgivningarna 
 
Höstmöte 
Infocenter är bokat den 12/11 kl 8-13. Björn Linde deltar 08.30-09.30. 
Lennart Palm är bokad för 2 i hans föredrag ”Från Gravallvarligt till Dödskul” 
 
Julbord 
Förslag inkommet från en medlem om att ändra julbordskonceptet. Vill att vi bokar 
egen lokal och tar in catering. Styrelsen diskuterade för- och nackdelar och kom fram 
till att det blir mer arbete, likvärdiga kostnader, mer svårtillgängliga lokaler (till rimlig 
kostnad). Eftersom detta är det mest besökta arrangemanget som föreningen har, så 
beslutades att vi fortsätter med samma koncept ytterligare ett år. 
Lasse fick i uppdrag att preliminärboka onsdagen den 11 december. 



 
 

6. Årsmöte 
 

Infocenter och Turbinen är bokade hela dagen. 
 
Program: 
08.00  Öppnande av möte, inledning Årsmöte 
08.30-10.00  Andreas Ahagen informerar om avvecklingen av R1-R2 

Kort bensträckare 
10.15-11.15  Årsmöte 
11.15-12.00  Lättare förtäring och kaffe 
12.00-13.00  Björn Linde informerar om Ringhals och Vattenfall 
13.00-13.20  Ev kvarstående frågor och Avslutning 
 
Valberedningens förslag inför årsmötet är klart. 
 
Vi fastställde programförslaget för föreningen under 2024, som ska visas på 
årsmötet. 
 
Åke visade Verksamhetsberättelsen för 2023 som han tagit fram, och denna 
godkändes av styrelsen. 
 
Ritas justerade budgetförslag för 2024 diskuterades och godkändes av styrelsen. 
Hon visade även sin redovisning av Budget/Utfall för 2023, som skall redovisas på 
årsmötet. 
 
Styrelsen beslutade att föreslå för medlemmarna att medlemsavgiften för 2025 förblir 
oförändrad, 200 kr. 
 
Ulf har skickat ut inbjudan till Årsmötet med begäran om anmälan (senast den 14/3). 
Nisse har lagt ut information på hemsidan om datum för Årsmötet. 
Ingen i styrelsen har fått in några motioner. 
 
Monica beställer Smörrebröd från Restaurang Ekholmen. 3 st/person (Hackebiff med 
svampmajo, Tre ostar samt Kycklingcurry med bacon, kostnad 200 kr/3 st) samt 
några extra ifall någon glömt anmäla sig. Rita och Åke fixar dricka. Monica fixar 
tallrikar och bestick. 

 
 

7. Webbfrågor  
  

Åke har skaffat en ny mailadress rivet@outlook.com till den nya datorn. Föreningens 
mailadress ringhalsveteranerna@rivet.se vidarebefordras till den nya adressen. 
 
Nisse vill att styrelsen utser någon att fotografera och skriva text till hemsidan, i 
förväg i de fall han själv inte deltager (det behöver inte vara någon i styrelsen utan 



kan vara någon deltagare). Hemsidan blir mer levande om vi har material att 
presentera där.  
 
Vi glömde att utse någon inför besöket på Falkenbergsrevyn. Åke skulle skriva ihop 
något om besöket. 
 

7. Övriga frågor 
 

Inga övriga frågor diskuterades. 
 
8. Nästa styrelsemöte  
  

Nästa styrelsemöte och konstituerande möte hålls fredag 2024-03-22 kl.14.00 
(Turbinen), direkt efter Årsmötet. 
 

Åke tackade deltagarna och förklarade mötet avslutat. 
 
 
…………………………..   …………………………………..  
Monica Karlsson    Åke Wallin  
Protokollskrivare   Ordförande 

 


